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Protokół nr LV/23 z sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 24 maja 2023 r. 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum. 

Obrady LV sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VI kadencji otworzył o godz. 1300 

Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego Paweł Sadza. Następnie powitał 

wszystkich radnych (zał. nr 1 do prot.  – lista obecności radnych) oraz osoby 

uczestniczące w transmisji sesji (zał. nr 2 do prot. – lista obecności radnych). 

Kolejno poinformował, iż zgodnie z par. 18 ust. 2a Statutu Powiatu obrady Rady 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Z kolei przebieg sesji zostanie zarejestrowany na karcie CF (compact flash), 

nagranie to stanowić będzie załącznik do protokołu. Kolejno poinformował również, 

iż obrady odbywać się będą zgodnie z klauzulą informacyjną dotyczącą obowiązku 

informacyjnego RODO w sprawie nagrywania przebiegu sesji Rady Powiatu 

Pszczyńskiego. Kolejno poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności 

na oprogramowaniu Esesja. Następnie przekazał, że ustawowy skład Rady wynosi 

23 radnych i na podstawie potwierdzeń uczestnictwa, w sesji uczestniczy 22 radnych.  

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad: 

1. Andrzej Babiński 

2. Barbara Bandoła 

3. Roman Bańczyk 

4. Bogumiła Boba 

5. Damian Cieszewski 

6. Helena Gąska 

7. Zdzisław Goik 

8. Zdzisław Grygier 

9. Danuta Kocurek 

10. Wojciech Lala 

11. Waldemar Lipus 

12. Marek Lucjan 

13. Aleksander Malcher 

14. Janusz Orlik 

15. Józef Pabin 

16. Michał Pudełko 

17. Stefan Ryt 

18. Paweł Sadza 
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19. Krzysztof Spyra 

20. Krystian Szostak 

21. Marian Szwarc 

22. Grzegorz Wanot 

23. Alojzy Wojciech 

Przewodniczący Rady przekazał, że liczba ta stanowi kworum, co umożliwia 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie przekazał, że wszyscy radni 

otrzymali porządek obrad (zał. nr 3 do prot.), w związku z tym zapytał, czy ktoś 

z radnych, bądź Zarządu zgłasza jego uzupełnienie? Wobec braku chętnych 

do zabrania głosu przekazał, że obrady sesji odbędą się zgodnie z porządkiem 

obrad, przekazanym w terminie 7 – dniowym. 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 kwietnia 2023 r. 

Prowadzący obrady przystąpił do realizacji punktu 2 porządku obrad, tj. przyjęcia 

protokołu z LIV sesji Rady z dnia 26 kwietnia 2023 r. Poinformował, że do dnia 

dzisiejszej sesji, nikt z radnych nie złożył wniosku o dokonanie zmian w zapisie 

protokołu wyłożonego do wglądu. W związku z powyższym zapytał radnych, czy ktoś 

chciałby, to uczynić w dniu dzisiejszym? Przypomniał, że zgodnie z par. 11, ust.1a 

Statutu Powiatu głosowania jawne na sesjach Rady odbywają się za pomocą 

urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych, czyli za pomocą tabletów. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne,  

projekt protokołu z LIV sesji Rady Powiatu (podczas głosowania na sali obrad 

obecnych było 22 radnych) (zał. nr 4 do prot.). 

Radny Marian Szwarc, z uwagi na problem techniczny związany z oddaniem 

głosu poprzez oprogramowanie Esesja, głosował w sposób tradycyjny, będąc 

„za” przyjęciem projektu uchwały. 

Głosowanie: 

za - 22 głosy 

przeciw - 0 głosów  

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, powyższy protokół został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Wysoką Radę. 
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Ad. 3 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 3 porządku obrad dotyczy 

sprawozdania  Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym, po czym 

poprosił p. Starostę o jego przedstawienie.  

P. Starosta przedstawiła sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu Pszczyńskiego 

w okresie od dnia 26 kwietnia do dnia 23 maja 2023 r. (zał. nr 5 do prot.). Poza 

treścią sprawozdania dodała, że na oprogramowaniu Esesja załączona została 

aktualna informacja o sytuacji na rynku pracy w Powiecie Pszczyńskim. 

Podczas obrad na salę narad przybyła radna Danuta Kocurek, w związku  

z czym obecnych było 23 radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś zapytania  

do ww. sprawozdania, wobec ich braku, zamknął ten punkt porządku obrad.  

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt czwarty porządku obrad dotyczy 

rozpatrzenia projektów uchwał Rady Powiatu oraz ich podjęcia.  

Ad. 4.1) 

Prowadzący obrady przekazał, iż pierwszy projekt uchwały dotyczy 

wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Woli z Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Woli, po czym poprosił o przedstawienie 

opinii przez jedną Komisję Stałą Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko  odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 22 maja 2023 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie wyłączenia 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Woli z Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Woli i poddał go pod głosowanie imienne 

(podczas głosowania na sali obrad obecnych było 23 radnych)(zał. nr 7 

do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 3 głosy 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LV/437/23 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie wyłączenia Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 

w Woli z Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Woli, została 

przyjęta pozytywnie większością głosów przez Radę Powiatu (zał. nr 8 do prot.). 

Ad. 4.2) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały dotyczy likwidacji 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Woli, po czym poprosił 

o przedstawienie opinii przez jedną Komisję Stałą Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 22 maja 2023 r. (zał. nr 6 do prot.).  

Następnie prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, 

wobec braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie  

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Woli i poddał  

go pod głosowanie imienne (podczas głosowania na sali obrad obecnych  

było 23 radnych)(zał. nr 9 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 3 głosy 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LV/438/23 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych 

w Woli, została przyjęta pozytywnie większością głosów przez Radę Powiatu 

(zał. nr 10 do prot.). 

Ad. 4.3) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy wyłączenia Szkoły 

Policealnej w Woli z Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Woli, 

po czym poprosił o przedstawienie opinii przez jedną Komisję Stałą Rady Powiatu. 
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Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 22 maja 2023 r. (zał. nr 6 do prot.).  

Następnie prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, 

wobec braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyłączenia Szkoły Policealnej w Woli z Zespołu Szkół Zawodowych  

i Ogólnokształcących w Woli i poddał go pod głosowanie imienne (podczas 

głosowania na sali obrad obecnych było 23 radnych)(zał. nr 11 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 3 głosy 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LV/439/23 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie wyłączenia Szkoły Policealnej w Woli z Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Woli, została przyjęta pozytywnie 

większością głosów przez Radę Powiatu (zał. nr 12 do prot.). 

Ad. 4.4) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy likwidacji Szkoły 

Policealnej w Woli, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez jedną Komisję 

Stałą Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 22 maja 2023 r. (zał. nr 6 do prot.).  

Następnie prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny Alojzy Wojciech zwrócił uwagę, że jest to etap całkowitej likwidacji szkoły 

ponadpodstawowej w Woli, po Gminie Miedźna, która swego czasu zlikwidowała 

podobną placówkę przez siebie prowadzoną. Dodał, że jego zdaniem 

nieporozumieniem było, aby na terenie Woli działały dwie szkoły o podobnym 

zakresie nauczania. Przekazał, że należy przygotować się i wyczuwa, że jest taka 

wola, choć nie wie, czy obecnej, czy już następnej Rady Powiatu, że nie będzie 

szkoły ponadpodstawowej w Woli i w Gminie Miedźna, prócz LO w Gilowicach, 

które ma się świetnie. Przekazał, że jego zdaniem każda likwidacja placówki 

szkolnej, oświatowej i kulturalnej jest pewnym obniżeniem poziomu danego 

środowiska, jeżeli chodzi o ofertę, którą danemu środowisku zarządzający 
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przedstawiają i tak też będzie w tym przypadku. Dodał, że każda szkoła, żeby 

uzyskała swój pewien status, potrzebuje czasu jednak, aby była szkołą, która 

ma wzięcie, potrzebne są dwie rzeczy. Mianowicie oferta, jaką szkoła przedstawia 

przyszłym uczniom i renoma, jaką uczniowie szkoły wypracowali o szkole, a potem 

dali przykładem swojego działania i życia w środowisku, kończąc  szkołę, bowiem tak 

powstawały największe uniwersytety europejskie i miały ciężką drogę. Dodał, 

że kiedyś czytał początki Oxfordu i jego drogę przez przeszkody. Zwrócił uwagę, 

że potrzeba czasu, tak jak 280 letnie Liceum Chrobrego. Zwrócił uwagę, że nie chce 

nikogo absolutnie winić, ale jako przedstawiciel Gminy Miedźna w Radzie Powiatu 

Pszczyńskiego, nie może być z tego faktu zadowolony i tak jest. 

Wiceprzewodniczący Rady Krystian Szostak przekazał, że w zasadzie zgodziłby się  

z przedmówcą, ale chciałby swoją wypowiedź przedstawić w nadziei, że problem 

związany z likwidacją szkoły w Woli, nie będzie odebrany, jako decyzja Rady, bo tak  

to odebrał. Dodał, że szkoła funkcjonuje od zawsze w Woli, najpierw była, to szkoła 

górnicza, po przejęciu przez Powiat, powstał w efekcie zespół szkół i to młodzież 

zdecydowała nogami o tym, że szkołę, to my z pragmatycznego powodu po prostu 

zamykamy uchwałą Rady stopniowo, jakby likwidując poszczególne szkoły.  

Przekazał, że oferta, jak na szkołę zawodową była znakomita. Zwrócił uwagę,  

że w poprzednich kadencjach szkoła wykorzystała środki unijne, wyposażając  

pracownię mechatroniki i elektroniki i w ogóle wszystko związane z najnowszym 

trendem technicznym. Dodał, że takich pracowni nie miały wówczas szkoły 

w Pszczynie. Przekazał, że w poprzedniej kadencji rzeczywiście funkcjonowały 

dwa zespoły szkół, dwa typy szkół ponadpodstawowych. Dodał, że prowadzone były 

rozmowy z ówczesnym Wójtem, ponieważ obie szkoły miały problem z naborem. 

Zwrócił uwagę, że miał przyjemność uczestniczenia w paru zebraniach wiejskich, 

gdzie próbowano odtworzyć szkołę w sensie pewnej promocji w środowisku. Dodał, 

że na krótką metę przez 2-3 lata nabór był troszeczkę większy, natomiast w ostatnich 

latach w zasadzie szkoła funkcjonuje z uwagi na brak chętnych, stąd szkoła jest 

likwidowana. Przekazał, że prawdopodobnie kolejna będzie wygaszana w sposób 

naturalny. Dodała, że w tej chwili uczy się tam jedna klasa, ale nie jest to decyzja 

Rady, tylko efekt funkcjonowania szkoły w środowisku i trudno jest jemu powiedzieć 

dlaczego, jednak żałuje, że szkoła nie znajduje pewnego wzięcia. Przekazał, 

że w poprzedniej kadencji, gdzie z Panem Starostą i Zarządem wówczas 

zastanawiali się, podjęta została decyzja o funkcjonowaniu szkoły ze względów 

społecznych, żeby młodzież z Woli, szczególnie z osiedla, miała bezpośredni dostęp  

do  szkoły, jednak tak się nie stało. Dodał, że w związku z tym należy podejmować  
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te niepopularne decyzje, co jest efektem głosowania, jakby nogami przez 

potencjalnych kandydatów na uczniów tej szkoły. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady,  

odczytał projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej w Woli i poddał  

go pod głosowanie imienne (podczas głosowania na sali obrad obecnych było  

23 radnych)(zał. nr 13 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 1 głos 

wstrzymało się - 2 głosy 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LV/440/23 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej w Woli, została przyjęta 

pozytywnie większością głosów przez Radę Powiatu (zał. nr 14 do prot.). 

Ad. 4.5) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały dotyczy zmian budżetu 

Powiatu Pszczyńskiego na 2023 rok, po czym poprosił o przedstawienie opinii 

przez wszystkie Komisje Stałe Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 22 maja 2023 r. (zał. nr 15 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 22 maja 2023 r. (zał. nr 16 

do prot.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 22 maja 2023 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny Alojzy Wojciech przekazał, że jak zwykle na sesji dokonywane są zmiany  

w budżecie Powiatu Pszczyńskiego. Dodał, że Rada Powiatu uchwalając zwykle  

w miesiącu grudniu, przeznacza do określonych działów określone środki i oczekuje 

realizacji wydatkowania środków, przychodów w tych działach, w określonej 

wielkości. Kolejno zwrócił uwagę, że jeżeli w ciągu roku budżetowego z jakichś 

różnych powodów, których wcześniej nie znaliśmy, następuje ograniczenie wydatków 
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lub wzrost potrzeb, Rada Powiatu dokonuje korekty budżetu. Zgodnie z ustawą 

o finansach publicznych, w tym jednostek samorządu terytorialnego, każdy wzrost 

wydatków w dziale powinien być uzasadniony. Dodał, że dla niego w sytuacji 

finansowej budżetu, kiedy co chwilę słyszy, że nie ma środków na różne rzeczy, 

jeżeli następuje dodatkowe wprowadzenie środków do danego działu przez Radę, 

bo potem już w dziale, Zarząd sobie radzi, Rada musi mieć pełną świadomość tego,  

że to jest absolutnie niezbędne w tym momencie. 

Zwrócił uwagę, że osobiście nie jestem przekonany, że na przykład wydatkowanie 

145.000 zł, choć nie mówi, że są to niepotrzebne środki, ale w miesiącu maju,  

jeżeli na potrzeby bieżące finansowania Powiatowego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

mamy wydać dodatkowo 145.000 złotych i jest tylko taka informacja, to osobiście 

nie może się z tym zgodzić zwłaszcza, że w tym Ośrodku została przeprowadzona 

kontrola, która miała uwagi do jego finansów. Przekazał, że jeśli dajemy środki na 

wykup działek przy drodze Miedźna - Frydek, Frydek - Miedźna, to zgadza się z tym, 

ale nie może być tak, że mówimy, że dajemy 150.000 zł. Dodał, że działki są 

wycenione i każda z nich ma określoną wartość. Zwrócił uwagę, że jak rozliczane są 

środki unijne, to jest rozliczenie do groszy, więc jeśli kupujemy działki, musi być 

rozliczenie do groszy, a nie jest tak, że dajemy 150.000 zł i będziemy kupować 

działki. Przekazał, że osobiście nie czyni żadnych uwag, jednakże prosi, 

aby w przyszłości wnioskujący, czyli naczelnicy, kierownicy, konkretnie przedstawiali, 

przynajmniej na Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, że jest 

5 działek, jedna kosztuje 3280 zł, kolejna ponad 5.000 zł, co w sumie wynosi 128.325 

zł 78 groszy i proszą o takie pieniądze, a nie proszą tylko o 200.000 zł. 

Dodał, że osobiście nie zgadza się z tym. 

Skarbnik przekazał, że rzeczywiście w uzasadnieniu jest pewna kwestia ogólności 

i przedmówca ma rację. Dodał, że jeśli chodzi o wnioski do budżetu, które składają 

jednostki, to tam jest już ta szczegółowość. Wracając do szczegółów zwrócił uwagę,  

że 145.000 zł, są to głównie media. Kolejno zapytał, skąd się to w ogóle wzięło,  

po czym odpowiedział, że jest to bardzo ważne pytanie, bowiem konstruując budżet 

zaczynamy jego konstrukcję w sierpniu, zaś pod koniec września jest on domykany,  

jeśli może, to w taki sposób określić. Zwrócił uwagę, że mało kto wiedział w sierpniu,  

jakie będą ceny, a nawet jeśli przyjmowano, że będą wyższe, to jednak każdy liczył 

się z tym, że dla działalności szeroko rozumianej, publicznej, czy również szkolnej, 

ceny jednak będą niższe. Okazało się, że są niższe, ale nie na tyle, na ile mogliśmy 
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się spodziewać. Zobowiązał się, że jeśli na Komisji radni będą mieli pytania, będzie 

posiadał wszystkie szczegółowe materiały, by móc je przedstawić na Komisjach.  

P. Starosta przypomniała, że Powiatowy Ośrodek Sportu i Rekreacji w Pszczynie, 

jest podstawowym miejscem wypełniania lekcji wychowania fizycznego przez 

wszystkie szkoły prowadzone przez Powiat Pszczyński. Przekazała, że jest to obiekt, 

który wymaga ogrzania i oświetlenia, a przez inflację zostały zwiększone ceny 

energii. Dodała, że bardzo chętnie podyskutowałaby o tym na posiedzeniu Komisji, 

gdyby padły takie pytania, ale ich nie było, więc teraz zostało, to wyjaśnione. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady,  

odczytał projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Pszczyńskiego  

na 2023 rok i poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania na sali 

obrad obecnych było 23 radnych) (zał. nr 17 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 2 głosy 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr LV/441/23 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmian budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2023 rok, 

została przyjęta pozytywnie większością głosów przez Radę Powiatu (zał. nr 18 

do prot.). 

Ad. 4.6) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2023 – 2030, 

po czym poprosił o przedstawienie opinii przez wszystkie Komisje Stałe Rady 

Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię  

Komisji z dnia 22 maja 2023 r. (zał. nr 15 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 22 maja 2023 r. (zał. nr 16 

do prot.). 
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Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 22 maja 2023 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2023 – 2030 

i poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania na sali obrad obecnych 

było 23 radnych) (zał. nr 19 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 23 głosy  

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr LV/442/23 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2023 - 2030, została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez 

Radę Powiatu (zał. nr 20 do prot.). 

Ad. 5 Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady przekazał, że piąty punkt porządku obrad dotyczy odpowiedzi 

na interpelacje. Poinformował, że na ostatniej sesji Rady Powiatu została złożona 

jedna interpelacja przez radnego Wojciecha Lalę, wniosek przez radnego Zdzisława 

Grygiera oraz oświadczenie przez radnego Mariana Szwarca. W związku 

z powyższym zapytał radnych, czy uzyskane odpowiedzi wymagają 

doprecyzowania? 

Przewodniczący Rady wobec braku chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ten punkt porządku obrad dotyczy składania 

interpelacji i zapytań przez radnych. Przypomniał, że zgodnie z par. 20 ust. 4 Statutu 

Powiatu interpelacje i zapytania składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady, 

który przekazuje je niezwłocznie Staroście. Starosta, lub osoba przez niego 

wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż 

w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania. W związku 
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z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych wyraża chęć na ich złożenie, wobec braku 

chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 7 Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, kto z radnych zgłasza jakieś wnioski, 

czy oświadczenia, wobec ich braku, zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 8 Informacje bieżące. 

W sprawach bieżących Przewodniczący Rady poinformował, że na oprogramowaniu 

Esesja w informatorze dla radnych umieszczone zostały: projekt Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Pszczyńskiego na lata 2023-2026 z perspektywą do roku 

2030, Uchwała Nr 4200/I/68/2023 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach 

z dnia 20 kwietnia 2023 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Pszczyńskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok oraz zaproszenie  

do czynnego udziału w projektowaniu dokumentu pn. "Ocena Stanu Zabezpieczenia 

Przeciwpowodziowego Powiatu Pszczyńskiego". Następnie podał, że kolejna sesja 

odbędzie się w dniu 21 czerwca br. o godz. 1300. Kolejno zapytał, czy ze strony  

Zarządu Powiatu będą jakieś informacje bieżące, wobec ich braku, zamknął ten 

punkt porządku obrad.  

Ad. 9 Zamknięcie obrad LV sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady, dziękując za obecność,  

zamknął obrady LV sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VI kadencji o godz. 1337, 

wypowiadając stosowną formułę. 

Przebieg sesji został zarejestrowany na karcie CF, nagranie stanowi załącznik nr 21 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego 

Paweł Sadza 

Protokołowała: Aleksandra Folek-Krupnik 


